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ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat astăzi, 21 decembrie 2021, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare

a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia
nr. 910/2021 emisă de Primarul municipiului Petroşani

La şedinţă participă dl Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar
Ghioc Mariana, dna Delia Velici - Secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 276/2021

preşedinte de şedinţă este domnul consilier Sîrbu Septimiu Cristian.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care

face imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința
se va desfășura online.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Ordinea de zi a fost suplimentată cu 3 proiecte de hotărâre:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Supun la vot Ordinea de zi cu suplimentarea făcută:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea impozitelor şi taxelor locale în

Municipiul Petroşani pentru anul 2022;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
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- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DL CONSILIER RĂDESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER GERSCHNER :
- Există posibilitatea să păstrăm aceleași taxe ca și anul trecut, sau suntem

obligați să le mărim?

DL GAL:
- La art. 491 din Codul fiscal este trecut. Dacă rata inflației este pozitivă,

suntem obligați să facem acest lucru iar dacă nu, trebuie aduși toți coieficienții la
maxim. Gândiți-vă ce înseamnă acest lucru. Am discutat referitor la terenuri. La
rangul 2 în zona A, Codul Fiscal ne spune așa: de la 6042 până la 15106. Asta
înseamnă să ducem noi la maximum dacă nu facem indexarea cu rata inflației.

DL CONSILIER GERSCHNER :
- Este ok. Eu am întrebat doar dacă există posibilitatea de a nu le mări.

Acum am înțeles de ce se măresc.

DL PRIMAR:
- Noi nu mărim taxele, noi doar le actualizăm cu rata inflației.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Aș dori să discutăm un pic și despre acele taxe locale pe teren, respectiv

taxele de la punctele 16, 19, 20 și 21. Ideea este că aceste taxe sunt în valoare
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de 53 lei, toate cele 4 taxe. Din informațiile mele aceste taxe sunt împovărătoare
pentru acei solicitanți, pentru înscriere teren sau teren cu construcție. Eu aș
propune, dacă se poate, reducerea acestor taxe cu o treime deoarece sunt foarte
mulți solicitanți.

DL PRIMAR:
- La care taxe vă referiți?

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- La alte taxe locale din anexa VIII, este vorba despre taxa pentru

Certificatul de atestare a edificării construcției.

DL PRIMAR:
- 53 lei pentru o taxă de eliberare a unui Certificat de atestare fiscală

înseamnă că ești proprietar. 53 de lei vi se pare împovărător?

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Ideea este că pentru o înscriere de teren trebuie 3-4 adeverințe, nu poți

lua doar una, trebuie să le plătești pe toate odată.

DL PRIMAR:
- Dar ești totuși proprietar de teren, nu ești un asistat social.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Am înțeles, dar poate fi vorba aici de terenul pentru un garaj și poate sunt

oameni care nu au venituri mari.

DL CONSILIER BIRO:
- Până acum ce valoare au avut aceste taxe?

DL PRIMAR:
- Aceeași valoare.

DL CONSILIER BIRO:
- Și este normal să le reducem?

DL PRIMAR:
- Dacă considerați că trebuie să le reducem, le reducem.

DL CONSILIER LĂUTARU:
- Mie nu mi se pare o taxă mare și, după spusele domnului primar, dacă

ești pus în situația să plătești aceste taxe înseamnă că esti proprietar de teren.
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DL PRIMAR:
- Este o taxă pe care nu o plătești în fiecare an.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Referitor la aceste taxe, mi-am permis să fac și eu o comparație cu alte

primării la care nu există această taxă.

DL CONSILIER DURBACĂ:
- La 53 lei să construiești și să fii și propietar, vi se pare mult?

DL CONSILIER BUTULESCU:
- Dacă cineva vinde un teren și asta nu o face în fiecare zi, înseamnă că

acel om are niște venituri care nu sunt minore, în clipa de față care sunt la
terenuri. Mi se pare chiar ciudat ca și aici să mai ciupim ceva sau dacă s-ar
putea chiar gratis. Repet, nu oricine vinde un teren.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Eu vreau totuși să propun un amendament pentru reducerea acestor taxe.

- Cine este pentru? - 7 voturi (dnii consilieri locali Buda, Burduf,
Grigoriu, Humel, Nicolae, Sârbu Cristina și Sîrbu
Cristian)

- Împotrivă? - 9 voturi ( dnii consilieri locali Biro, Butulescu,
Coconea, Durbacă, Napa, Lăutaru, Rad, Rădescu și
Șink)

- Abţineri? - 3 voturi (dnii consilieri locali Gerschner, Ghioc și
Niță)

Amendamentul nu a trecut.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 11 voturi (dnii consilieri locali: Biro, Butulescu,
Coconea, Durbaca, Ghioc, Lăutaru, Napa, Niță,
Rad, Rădescu, Sink)

- Împotrivă? -
- Abţineri? - 8 voturi (dnii consilieri locali: Buda, Burduf,

Gerschner, Grigoriu, Humel, Nicolae, Sîrbu Cristina,
Sîrbu Septimius)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 322/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor percepute de Serviciul

Public Administraţia Pieţelor pentru anul 2022;
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DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DL CONSILIER RĂDESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Am aici mai multe clarificări pe care doresc să le primesc. Chiar și Codul

fiscal spune că indexarea prețurilor se face cu rata inflației. Aici am văzut niște
creșteri impresionante. Văd că închirierea unui cântar pornește de la 3 lei - la 13
lei, adică o creștere de 400%. Mai văd aici creșteri de 20%. De la 10 lei masa/zi -
la 13 lei, în piața Dacia, de la 50 de lei/lună - la 70 lei/lună. Toată lumea spune
că inflația o să fie cu 10%, iar aici sunt creșteri mult mai mari. În baza a ce s-au
făcut aceste creșteri?

DL BĂRĂSCU:
- Ținând cont că, în ultimii 5 ani, nu s-au mai mărit deloc aceste taxe, noi

fiind pe autofinanțare integral, toate utilitățile s-au scumpit, ne este greu să mai
facem față cu taxele pe care le avem.
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DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Procentual este o creștere destul de mare. Este evident aveți,

dumneavoastră aveți niște cheltuieli, vă autosusțineți financiar dar creșterea
aceastor taxe o să se vadă la rândul lor la produsele vândute.

DL BĂRĂSCU:
- În ultimii 5 ani ei le-au tot mărit, prețurile, la produsele vândute, ținând

cont că noi nu am mărit aceste taxe.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Eu îi înțeleg și pe ei, deoarece Ministerul Agriculturii nu se implică deloc

pentru a-i ajuta.

DNA CONSILIER BURDUF:
- Pe de-o parte, dar pe de altă parte, atât de puțini producători avem,

legumele sunt de prin supermarketuri, dacă este să fim realiști. Sunt majoritatea
SRL-uri care se aprovizionează de prin te miri ce depozite.

DL BĂRĂSCU:
- Pentru producători nu a crescut foarte mult la mesele de plastic și au mult

mai multe beneficii în privința asta.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Acum, pe final de an 2021, cum sunteți cu aceste taxe pe care le aveți

acum?

DL BĂRĂSCU:
- Suntem cumva pe linia de plutire, la limită. Noi nu putem face la ora

actuală nici o investiție în piață.

DL CONSILIER HUMEL:
- Comparativ cu prețurile care sunt acum în piață eu cred că pot fi acoperite

aceste taxe de către producători și de cei care vând în piață.

DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aveți dreptate până într-un punct d-na Niță, dar dacă luăm în considerare

cele spuse de dl Bărăscu că nu au mai crescut de 5 ani aceste taxe...

DL PRIMAR:
- Piața are o situație mai specială, ei fiind pe autofinanțare. Ei nu primesc

subvenții de la bugetul local, ei se gospodăresc din taxele pe care le încasează.
Asta înseamnă salarii, utilități ș.a.m.d. Poate părea că închirierea unui cântar de
la 3 lei la 13 lei este mare, dar, de multe ori, cel care îl închiriază îl aduce înapoi
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decalibrat. Noi trebuie să verificăm acele cântare. Ei pot veni și cu cântarele lor
doar că acestea trebuie să fie însoțite de certificate metrologice.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? - 1 vot (dna consilier Niță)
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 323/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
3. Proiect de hotărâre pentru modificarea art.4, alin.1 al Hotărârii

Consiliului Local nr. 227/2006;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DL CONSILIER RĂDESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma
prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 324/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției Bugetului Local

Detaliat la Venituri pe Capitole şi Subcapitole şi la Cheltuieli pe Capitole,
Titluri, Articole de Cheltuieli Subcapitole şi Paragrafe pe anul 2021 şi a
Bugetului Instituţiilor Publice şi Activităţilor Finanţate Integral sau Parţial
din Venituri Proprii și Subvenții al Municipiului Petroşani pentru trimestrul
IV 2021;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DL CONSILIER RĂDESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma
prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 325/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfrățirii Municipiului Petroșani,

Județul Hunedoara din România cu Sectorul Buiucani al Municipiului
Chișinău din Republica Moldova;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DL CONSILIER RĂDESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Eu am câteva întrebări, câteva curiozități. Cum de i-am găsit noi pe ei sau

cum de ne-au găsit ei pe noi? Pe viitor la ce ne-am gândit? Mă gândesc că nu
este o înfrățire formală cum o avem cu ceilalți, exceptând pe cei de la Várpalota.

DL PRIMAR:
- Dintre localitățile cu care suntem înfrățiți, avem doar două înfrățiri cu care

din păcate... nu funcționează aceste înfrățiri. Este vorba de localitățile
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Smedjebacken din Suedia și Nova Zagora din Bulgaria, iar cu restul chiar avem
activități foarte bune. Cu cei de la Várpalota din Ungaria avem legături foarte
bune, cu cei de la Ponte nelle Alpi din Italia, nu numai că ne-au chemat doar la
un maraton, noi mergem în fiecare an la activitățile pe care le fac ei acolo și ei
vin la noi. Avem Casa Pollicino, unde avem peste 70 de copii cu autism. Această
casă a fost înființată de partenerii noștri italieni. Cu cei de la Bansko, din Bulgaria,
am avut schimburi de experiență pe linie de Salvamont. Turistică și sanitară. Ei
au fost aici și au învățat din experiența noastră în ceea ce înseamnă S.M.U.R.D.
la Petroșani și Departamentul de urgență.

În ceea ce privește chestiunea cu Chișinăul, nu i-am găsit noi pe ei, ei ne-
au găsit pe noi. A fost în vizită dl primar (care se numește pretor al sectorului
Buiucani), prin România, a trecut și pe la Petroșani. Mi-a spus că știe că avem în
Petroșani peste 300 de studenți din Republica Moldova și și-ar dori această
înfrățire. Sectorul Buiucani are în jur de 150 de mii de locuitori, iar eu am fost de
acord cu aceasta. În această călătorie/delegație, dl primar din Chișinău a vizitat
localitățile Petroșani, Deva, Orăștie, Reșița și Timișoara. Deocamdată nouă ne-
au solicitat să facem această înfrățire.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Este bine ca această înfrățire să nu rămână doar o chestiune formală.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 326/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
6. Proiect de hotărâre privind selecţionarea Asociaţiei de Voluntariat

“Casa Pollicino”, aprobarea nivelului subvenţiei ce urmează a fi acordată în
anul 2022, precum şi aprobarea Convenţiei Provizorii pentru acordarea de
servicii de asistenţă socială;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
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- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 327/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
7. Proiect de hotărâre privind achiziționarea unui autoturism prin

Programul privind reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în transporturi,
prin promovarea vehiculelor de transport rutier nepoluante din punct de
vedere energetic RABLA PLUS MAŞINI ELECTRICE;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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DL PRIMAR:
- Așa cum ați văzut, am reușit să montăm prima strație de încărcat

autovehicule electrice în Petroșani. În anii 2022 și 2023 vreau, desigur și cu
permisiunea dumneavoastră, să schimbăm tot parcul auto, pe mașini electrice.
Tot în acest scop am început o procedură pentru un studiu de fezabilitate pentru
amenajarea a încă 5 stații de încărcare autovehicule electrice în Petroșani, pe
fonduri europene de data aceasta.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 328/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
8. Proiect de hotărâre pentru repartizarea unor locuințe sociale și

locuințe din fondul locativ, aprobarea unei reatribuiri și a unor schimbări
ale titularilor de contracte pentru locuințele din fondul locativ al
municipiului Petroşani administrat de Direcţia Administrarea Domeniului
Public şi Privat;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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DL CONSILIER RAD:
- În data de 20.12.2021 s-a ținut ședinta de Fond Locativ a comisiei,

propun un amendament, respectiv: se introduce un nou articol, după articolul 7,
care devine articolul 8 cu următorul enunț “se aprobă recazarea dnei Vâlceanu
Maria Anica din str. Tudor Vladimirescu, nr. 16, pavilion D3, sc.3, ap. 22, în str.
Tudor Vladimirescu, nr. 16, pavilion D3, sc.3, ap. 24”. Această decizie a fost
luată în sedința care a avut loc în data de 20.12.2021.

DL CONSILIER HUMEL:
- Motivul care ar fi pentru această decizie?

DL CONSILIER RAD:
- S-a mărit numărul de membri de familie și s-a ivit o locuință mult mai

spațioasă.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Supun la vot amendamentul făcut de dl consilier Rad:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul făcut:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 329/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
9. Proiect de hotărâre pentru modificarea art.2, pct.2.2 din Anexa nr.2

la Hotărârea Consiliului Local nr. 124/2021;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
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DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Eu doresc să-i adresez dlui primar o întrebare. Am citit acest proiect de

hotărâre și am văzut vizavi de obligațiile U.A.T. Petroșani “precum și aprobarea
regulamentului privind funcționarea și exploatarea stației” asta este la art. 1 din
proiect dar, citind referatul de motive, am văzut următoarea frază “ținând cont că
facturile la energia electrică au crescut considerabil în ultimele luni propune
Consiliului Local modificarea regulamentului și introducerea unei taxe pentru
stația de alimentarea autovehiculelor electrice”. Ca atare, m-am apucat să
recitesc proiectul de hotărâre precum și regulamentul și în nici unul nu am găsit
niciunde stipulat această introducere a vreunei taxe și nici cuantumul ei.

DL PRIMAR:
- Tocmai asta facem acum, introducem această taxă.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Dar în regulament nu scrie niciunde de această taxă. Nu trebuia trecută?

DL PRIMAR:
- Noi acum modificăm regulamentul.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Dar în regulament trebuia să scrie că se introduce o taxă. Unde scrie

acest lucru în regulament?

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Din ce am înțeles eu este eliminat cuvântul “gratuit” din regulament. La

Anexa 8, la alte taxe, taxă pentru utilizarea stației de încărcare mașini electrice.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Văd acest lucru doar în Referatul de aprobare. În proiect este scris doar

că se modifică art. 2 punctul 2 dar în regulamentul pe care eu îl aprob astăzi nu
este scris că se va introduce această taxă. Propun un amendament pentru
introducerea următoarei fraze “în baza unei taxe al cărei cuantum se va stabili
prin Hotărârea Consiliului Local”.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Supun la vot amendamentul făcut de dna consilier Niță:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
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DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre cu

amendamentul făcut:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 330/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitație

publică a unei parcele de teren în suprafață de 3 mp, situată în str. Nicolae
Bălcescu, fn, notată în C.F. 66289 Petroșani, nr. cadastral 66289;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 331/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitație

publică a unei parcele de teren în suprafață de 24 mp, situată în str. Coasta,
notată în C.F. 66483 Petroșani, nr. cadastral 66483;
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DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 332/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitație

publică a unei parcele de teren în suprafață de 21 mp, situată în str.
Independenței, notată în C.F. 66369 Petroșani, nr. cadastral 66369;

DL PRIMAR
Prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
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- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 333/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitație

publică a unei parcele de teren în suprafață de 12 mp, situată în str. 1
Decembrie 1918, fn, notată în C.F. 66452 Petroșani, nr. cadastral 66452;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
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- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 334/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitație

publică a unei parcele de teren în suprafață de 24 mp, situată în str.
Independenței, notată în C.F. 66491 Petroșani, nr. cadastral 66491;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 335/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitație

publică a unei parcele de teren în suprafață de 24 mp, situată în str.
Independenței, notată în C.F. 66501 Petroșani, nr. cadastral 66501;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.
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DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 336/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitație

publică a unei parcele de teren în suprafață de 30 mp, situată în str.
Independenței, fn, notată în C.F. 66465 Petroșani, nr. cadastral 66465;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
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- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 337/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitație

publică a unei parcele de teren în suprafață de 24 mp, situată în str. Rovinei,
notată în C.F. 65787 Petroșani, nr. cadastral 65787;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 338/2021.
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DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitație

publică a unei parcele de teren în suprafață de 24 mp, situată în str. Rovinei,
notată în C.F. 65783 Petroșani, nr. cadastral 65783;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 339/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
19. Proiect de hotărâre privind delegarea gestiunii serviciului public

de salubrizare din municipiul Petroșani pentru activitățile: “măturatul,
spălatul, stropirea și întreținerea căilor publice” și “curățarea și transportul
zăpezii de pe căile publice și menținerea în funcțiune a acestora pe timp de
polei sau de îngheț”;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:
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- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 340/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
20. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și statului de

funcții al aparatului de specialitate al Primarului municipiului Petroșani și a
serviciilor publice din subordinea Consiliului Local.

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.



23

- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DL CONSILIER RĂDESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Dnii consilieri locali Rădescu și Rad nu au votat.
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 341/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
21. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al

Municipiului Petroşani;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.
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- Comisia pentru cultură:
- DL CONSILIER RĂDESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 342/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 2 400 lei în vederea achiziționării unor articole decorative necesare
marcării sărbătorilor de iarnă.

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 343/2021.
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DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIU CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt alte discuții sau probleme, declar închisă şedinţa

ordinară a Consiliului Local din data de 21 decembrie 2021.

Petroşani, 21.12.2021

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ CONTRASEMNEZA
SÎRBU SEPTIMIUS CRISTIAN SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


